
Vi hoppas att ni har haft en härlig sommar och är lika
taggade som vi är inför den nya terminen! Nu har
ridlektionerna varit igång ett tag, och vi ser fram
emot en fantastisk höst tillsammans med er. Det
började ju lite oturligt med smittan men vi är väldigt
glada att det ”bara” var falsk kvarka och att vi snart
kan öppna anläggningen igen.

Vår verksamhetschef Erica Lundqvist blev tyvärr
sjukskriven innan sommaren men är på
bättringsvägen och kommer tillbaka under hösten då
hon successivt trappar upp arbetet. Under tiden har
Erica Johansson klivit in som tillförordnad
verksamhetschef vilket vi är väldigt glada för. Vi
hälsar också våra nya medarbetare varmt välkomna
till GFRK, både vår nya stallchef Linnea Olsson och
ridlärare Jenny Wallin som är ett uppskattat tillskott
till vårt redan fantastiska team.

Styrelsens fokus för tillfället har varit att stötta
verksamheten en hel del operativt i och med viss
sjukfrånvaro i personalgruppen. Det är också stort
fokus på att öka våra intäkter, utan att belasta
hästarna, och tillsammans med verksamheten sätta
en action plan för att öka dessa under hösten i form
av aktiviteter, tävlingar men också sponsring. I och
med att vi började året med EHV-1 där vi tvingades
stänga ner verksamheten så har vi förlorat en del av
budgeterad intäkt från både ridavgifter och tävlingar
som vi behöver ta igen under hösten.

Men vi har även hunnit med en hel del
anläggningsarbeten under våren och sommaren, som
även fortsätter nu under hösten. Vi har ju haft en
fantastisk tur att få investeringsbidrag från
kommunen dedikerade för att successivt rusta upp
vår anläggning. Renovering av fönster har gjorts
ovan östra läktaren, takarbetet är slutförd i etapp 1
och etapp 2 är påbörjat och kommer fortsätta under
hösten. Vi har även utfört grusning av en del av
hagarna så att hästarna ska få bättre underlag, här
kommer vi fortsätta med fler områden så fort vi har
ekonomisk möjlighet. Det har även monterats nya
knappsatser av belysningen i manegen för att det
ska vara lättare att ställa in rätt ljusstyrka och på så
sätt spara lite ström. Max belysning används endast
vid tävling.
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Styrelsen har ordet

Aktiviter
Extrakurser

Långritt m plask! 1/9
Tömkörning 7/9
Programridning 8/9  
Lyxkurs dressyr 8/9
Intensivkurs 14, 21, 28/9 

Studiedag 26/9

Fredagar 08.30

Håll dig uppdaterad!
Du anmäler dig till aktiviteter via 
ditt inlogg till elevportalen på:
https://elevportal.hippocrates.se

Hoppkurs junior 
Kul med bommar

Flexiridning

Vi la ut om att vi åter igen provar
självständig ridning, något som
var otroligt populärt och snabbt
blev full. Vi har nu öppnat upp
fler tillfällen på tisdagsmorgnar
kl. 08.00. Från Röd, anmälan via
Hippocrates som vanligt! 

Självständig ridning

Självständig ridning
Tisdagar 08.00 
Fredagar 15.45

https://elevportal.hippocrates.se/


Augusti börjar närma sig sitt slut och anläggningen
har fyllts på vecka för vecka av både hästar och
människor allt eftersom. Vi hoppas ni alla har haft en
härlig sommar och ser fram emot vad hösten har att
erbjuda!

Vi har tyvärr som säkert ingen har missat fått en lite
tuff start på terminen i och med att en av våra
ridskolehästar visade symptom som feber och snuva,
vilket visade sig handla om sk falska kvarka. Det
innebär att vi i dagsläget har stängd anläggning för
hästar, dvs att hästar uppstallade här inte får lämna
anläggningen och hästar utifrån får inte besöka oss. 

Vi är dock glada över att det inte var någon
allvarligare sjukdom och gör nu vårt bästa för att
minska smittspridning mellan våra egna hästar och i
synnerhet att det inte ska sprida sig till andra stall.
Därför är det oerhört viktigt att vi alla är noga med
att desinficera utrustning, byta och tvätta kläder
samt egenhygien om ni befinner er i fler stall än vårt
samt att respektera de rutiner vi har på plats. 

Styrelsen tillsammans med verksamheten har även
under våren utfört ett omfattande miljöarbete och
fått till bra återvinningsstationer och här är det
viktigt att vi hjälps åt för att sortera rätt.

Det finns otroligt mycket roligt som vi tillsammans
kan göra för att utveckla och förbättra vårt älskade
GFRK. Dock så är styrelsens tid begränsad och vi
behöver därför Er hjälp, fantastiska medlemmar.
Därför har vi beslutat att etablera olika kommittéer
där fler medlemmar kan vara delaktiga utan att sitta
i styrelsen. Man träffas regelbundet emellan
styrelsemötena och jobbar på i sin arbetsgrupp där
även minst en representant från styrelsen sitter som
därmed kan informera vidare eller ta med beslut upp
till nästkommande styrelsemöte. De kommittéer som
vi hittills har etablerat är:
- Tävlingskommitté
- Sponsringskommitté
- Kommunikationskommitté
- Cafékommitté 

Brinner du för något lite extra i klubben och vill vara
med? Maila styrelsen@gfrk.se
Vill påminna om att vi har medlemsmöte 15/10, där
vi informerar om både styrelsens och verksamhetens
arbete samt städdag 27/10. Välkomna!
Vi ser verkligen fram emot en höst fylld av glädje,
gemenskap och utveckling på hästryggen. Om ni har
några frågor eller funderingar, tveka inte att höra av
er till oss!

Styrelsen,
genom Caroline Krantz

..fortsättning

Från verksamheten

Clinic med 
Jens Fredricson

Vi är så glada att kunna
presentera och välkomna
legendaren Jens Fredricson till
oss på clinic 4:e november!

Tryck här för att boka!

Psst.. Från och med 
v. 35 drar de nya

teoridagarna igång. 
Se schema i entrén, på din
terminsplanering eller på

hemsidan

https://www.tickster.com/se/sv/events/5yy7u81ytgv3pmv/2024-11-04/clinic-jens-fredricson


Vi håller tummarna för att inte ytterligare hästar
insjuknar och att vi snart ska kunna öppna
anläggningen igen.

Ridskoleverksamheten kan som tur är fortsätta som
vanligt och vi har mycket roligt planerat framåt i
höst! Nu närmast finns bland annat möjlighet till en
extra uteritt, programridningskurs eller varför inte en
lyxkurs i dressyr? Nytt för höstterminen är att vi
spritt ut gruppernas egna teoritillfälle till en grupp
per dag/kväll. När just din grupp ska ha teori kan du
dels se på ett anslag i entrén eller i terminsplanering
du får från din ridlärare. Höstens teorivecka kommer
traditionsenligt ligga under v.43.

Inför höstterminens start har vi både ny personal och
nyinköpta hästar vi hälsar varmt välkomna till oss!
På personalsidan har vi dels Jenny Wallin som
förstärker ridlärarteamet och Linnea Olsson som i
dagarna började sin tjänst som stallchef. Båda är
utbildade hippologer och ett välkommet tillskott till
personalgruppen! Therese Reimer som tidigare
axlade rollen som stallchef arbetar fortfarande kvar
men nu i en ny roll med ansvar för utbildning av
både nya och befintliga hästar samt inköp.

Apropå inköp så har vi under sommaren köpt in fyra
nya hästar. Dels valackerna Disco & Quality, 8
respektive 9 år gamla och ca 170 cm höga i mkh
som båda verkar väldigt lovande. Junola är en ny lite
äldre dam, 15 år gammal och ca 165 cm i mkh som
även hon verkar fungera väldigt bra i vår
verksamhet. Det nyaste tillskottet är C-ponnyn Zara,
7 år som vi också hoppas ska trivas hos oss!

I början av terminen fick vi tyvärr ta det tunga
beslutet att ta farväl av Brianna, då hon hade så
mycket problem med sina tänder att hon inte kunde
ha ett värdigt liv utan smärta. Otroligt tråkigt på en
så ung och fin häst och exakt vad som hänt tidigare i
hennes liv får vi nog tyvärr aldrig reda på.

Jag själv kommer inom ett par veckor gå hem på
föräldraledighet då vi väntar tillökning i familjen, och
vill passa på att önska föreningen och er alla ett
lyckosamt och roligt ridsskoleår - så syns vi igen till
höstterminen 2025 om inte tidigare!

Erica Johansson, tillförordnad verksamhetschef

..fortsättning

Smitta
Hjälp oss stoppa smittan genom
att desinficera dig och utrustning
korrekt och “ta” inte på fler
hästar än nödvändigt!

Disco, 8 år

Quality, 9 år



Tävlingskommittén
Nu har en ny termin och tävlingssäsong äntligen
startat. För tredje året i rad anmälde vi i ett lag till
Bohuscupen i dressyr. Första omgången går av
stapeln 1 september och med den misstänkta
smittan var det oklart om vi kunde ställa upp då våra
lektionshästar inte får lämna anläggningen. Men då
ställde våra underbara medlemmar med privathästar
upp! GFRK's beridare Therese Reimer ställer upp
med sin häst Calissa, Clara Jälmbrandt ställer upp
med ponnyn Alice och Josefina Kirstensson ställer
upp med lånade hästen Zakkari. Tack för att ni
ställer upp och säkerställer att GFRK kan ställa upp i
Bohuscupen ännu ett år!
 
GRFK kommer också anordna finalen i Bohuscupen
dressyr den 13 oktober på hemmaplan! Så vill ni
komma och heja på våra ekipage och hjälpa oss som
funktionär, håll utkik på gfrk.favvos.com!
 
Som vanligt arrangerar vi även Novemberdressyren
den 17 november. I år gör vi det lite annorlunda och
har ponnyklasser på morgonen och sedan fortsätter
dagen med storhästklasser.
 
Självklart anordnar vi i år även Hummerhoppet den
26-27 oktober. Detta brukar vara en väldigt
uppskattad tävling med många hemmaekipage som
ställer upp!
 
Till alla dessa tävlingar söker vi funktionärer så håll
koll på gfrk.favvos.com där tävlingarna kommer
läggas upp inom en snar framtid!
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Favvos.com
Visste du att du som medlem
förväntas bidra med en halv
dags funktionärsarbete per
termin i samband med tävling,
städdagar eller andra
arrangemang? 
Anmäl dig till din halvdag på
gfrk.favvos.com

I augusti månad så har US satt igång snabbt efter
sommarlovet, och börjat planera massa roligt i höst!

Vi har redan hunnit ha båda våra skötarmöten för
denna terminen för att få ordning och koll på vårt
skötarsystem som tidigare varit lite oklart.. Detta har
hållit hus under två helger och våra
sköthästansvariga från US håller just nu på att
uppdatera allt nytt.

Vi har även hunnit ha vår filmkväll förra veckan (23
aug) vilket gick riktigt bra och var uppskattat både
av barnen och ungdomsstyrelsen. Under kvällen
lektes det lekar, kollades film med projektor och
snaskade på både hembakat och chips 

Redan nu på söndag(!!) så har vi även en
bakluckeloppis på GFRKs parkering, för att rensa
gammalt och fynda nytt 

Ungdomssektionen

Den nybildade cafékommittén
jobbar för fullt för att snart
kunna öppna upp vårt café
igen! Medlemsengagemang
kommer vara grunden för
öppethållande och
målsättningen är vi genom en
relativt liten
medlemsinsats ska kunna
skapa en trevlig mötesplats
för medlemmar, erbjuda
lägre priser än tidigare samt
ge klubben viktiga intäkter.
Mer information kommer inom
kort! Håll utkik i din inkorg
samt på sociala medier. 

Café Stallbacken

https://gfrk.favvos.com/
https://gfrk.favvos.com/
mailto:anna.wagnell@gfrk.se
https://gfrk.favvos.com/
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